



## 上海煜诚经贸有限公司招聘启事

### 一、公司简介

上海煜诚经贸有限公司座落于上海浦东陆家嘴金融贸易区，是一家多元化经营的综合型投资企业。

我司成立于2009年，目前投资范围主要涵盖全球大宗商品、外汇及相关期货、期权等衍生品的组合交易。自成立以来，公司不断发掘、完善先进的交易理念，并通过专业、系统的研究和科学、严格的风控，实现了资产的持续稳定增长。

公司奉行以人为本，注重个人价值与公司价值共同成长，诚信、敬业、专业、共赢是公司的核心理念。

随着公司资金管理规模的不断扩张，我们需要更多的优秀人才加入以打造更强大的投资团队，故诚招如下人员：

### 二、招聘职位、职位描述

职位：软商品板块 助理研究员 1至2名

职位描述：

1. 收集、整理和分析软商品行业全球供需等数据和信息；
2. 参与行业分析及基本面分析模型设计，以预测未来市场基本面变化。

### 三、职位要求

1. 身心健康，积极向上，工作勤奋；
2. 熟练使用 Office 办公软件，尤其是 Excel 应用，能使用专业计量统计软件者更优；
3. 良好的沟通协作能力及英文能力，英语 6 级；
4. 恪守职业道德，保守商业秘密；
5. 金融、计量经济、统计、应用数学专业 2015 届毕业生，本科及以上学历。

### 五、工作地点及待遇

1. 地点：上海
2. 待遇：公司提供极富竞争力的薪酬待遇和员工福利，并提供法定社会保障及优越的工作环境。

### 六、应聘方式

有意者请于 2014 年 12 月 19 日前将中英文简历发送至 [hr@siccl.cn](mailto:hr@siccl.cn)，邮件标题请注明“应聘 XX 岗位：姓名-学院-专业”。

简历内容应包括但不限于：姓名、性别、民族、籍贯、出生年月、联系方式、入学和毕业年月、专业、导师、研究方向、主修课程、主要成果、学分绩及排名、曾获奖项、语言能力、实习实践经历、个人特长、兴趣爱好等基本信息。

上海市浦东新区世纪大道1600号陆家嘴广场2612-2616室

Add: Room 2612-2616, LJZ Plaza, No.1600 Century Avenue, New Pudong District, Shanghai 200122, China.

Website: [www.siccl.cn](http://www.siccl.cn) | Tel: (8621) 5017 5355 | Fax: (8621) 5015 8521



## SICCL RECRUITMENT

### *SICCL Overview*

Shanghai Integrity Commerce Co., Ltd. (SICCL) is a diversified investment company, located in the Lujiazui Finance and Trade Zone in Pudong, Shanghai.

SICCL was founded in 2009. So far, our business mainly covers Bulk Commodities, Foreign Exchange and related Derivatives (such as futures and options, etc.) trading. Through our systematic research and scientific risk management, we managed to gain steady and sustainable development since the establishment.

We are people oriented, highly valuing the harmonious growth of our company and people. Our core value is Integrity, Dedication, Professionalism and All-win.

As the fast expansion of our capital, we are sincerely seeking more talents to join us.

### *Positions & Job Description*

➤ **Assistant Analyst of Softs 1 to 2 ppl.**

**Job Description:**

The roles are to support the manager to collect, process and analyze the related market information, basing on which to run fundamental analysis, as well as to build and maintain database & models for underlying products, so as to facilitate the forecasts of market movements.

### *Position Requirements*

- Keen to be excellent and industrious;
- Strong data processing skills, ability to use professional statistical tools preferred;
- Good communication and interpersonal skills, as well as proficient English skills, CET-6 at least
- Abide by professional ethics and maintain commercial confidentiality
- Graduate in 2015 majoring in Finance, Econometrics, Statistics or Applied Mathematics, Master's degree preferred

### *Location & Compensation*

Location: Shanghai

Compensation: Excellent salary and employee benefits, with statutory social welfare and nice working environment.

### *Application*

Please send your CV (**both in Chinese and English**) to [hr@siccl.cn](mailto:hr@siccl.cn) with the title of "Application for \*\*: Name, School and Major" no later than **Dec 19th, 2014**. The following information should be included: Name, Gender, Nationality, Location of Household Register, Birthday, Contact Information, Year of Entrance and Graduation, Major, Mentor, Research Subject, Main Courses, Achievements, GPA and Rank, Awards, Language Ability, Practice Experience, Specialties, Interests, etc.

上海市浦东新区世纪大道1600号陆家嘴广场2612-2616室

Add: Room 2612-2616, LJZ Plaza, No.1600 Century Avenue, New Pudong District, Shanghai 200122, China.

Website: [www.siccl.cn](http://www.siccl.cn) | Tel: (8621) 5017 5355 | Fax: (8621) 5015 8521